

## Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

## 保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110 Fax: 2431 1156

Dear Parents, 各位家長: P22141

## <u>Parents' Seminar on "Senior Secondary Curriculum and Subject Choices"</u> (for Parents of Students Currently Studying S2 to S4)

「高中課程及選科簡介」家長講座 (全港各區中二至中四學生家長及其子女)

The broad and balanced senior secondary curriculum caters for students' diverse learning needs, fosters whole-person development and promotes lifelong learning. The measures to optimise the four senior secondary core subjects (i.e. Chinese Language, English Language, Mathematics, and Citizenship and Social Development which replaces Liberal Studies) have been introduced since last school year starting from Secondary 4 to create space for students and cater for their diverse learning and development needs.

To enable parents of Secondary 2 to 4 students to gain a better understanding of the latest development of the senior secondary curriculum and thus to assist their children in making informed subject choices, the Education Bureau has organised the parents' seminars on "Senior Secondary Curriculum and Subject Choices" in the pre-recorded format. The seminars are conducted in both Cantonese and English\*. The content includes an overview of senior secondary curriculum and the latest development, optimisation of the four senior secondary core subjects, the latest developments of Citizenship and Social Development and Applied Learning courses, an overview of the Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination, and alternative pathways for further studies — options available to be presented by representatives of the Education Bureau, Hong Kong Examinations and Assessment Authority, and Vocational Training Council. The videos and the presentation slides of the seminars will be uploaded to the New Academic Structure Web Bulletin (<a href="https://www.edb.gov.hk/nas/en">www.edb.gov.hk/nas/en</a>) in early-March 2023 for viewing and reference of parents of Secondary 2 to 4 students.



New Academic Structure Web Bulletin QR Code

For enquiries, please contact the Prefect of Studies, Mr Chan Wai Kit.

\*Remark: Parents of non-Chinese speaking students may refer to the <u>English version</u> of the videos and presentation slides of the seminar.

<To be continued, please see attached 未完,請見附頁>

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅頴忠校長 16<sup>th</sup> February 2023 二零二三年二月十六日 高中課程寬廣而均衡,照顧學生的不同學習需要,以及促進他們的全人發展和終身學習。教育局已於上學年中四級起落實高中四個核心科目(即中國語文、英國語文、數學及公民與社會發展科以代替通識教育科)的優化措施,以期為學生創造空間,照顧他們的多元學習和發展需要。

為了讓中二至中四的家長更了解高中課程的最新發展,協助子女作出恰當的選科決定,教育局以預先錄製影片的模式,舉辦了「高中課程及選科簡介」家長講座。講座分別以粵語及英語\*進行,內容包括由教育局、香港考試及評核局和職業訓練局代表講解高中課程概覽及最新發展、高中四個核心科目的優化措施、公民與社會發展科和應用學習課程的最新發展、香港中學文憑考試簡介及多元升學出路資訊。影片及講座的簡報將於2023年3月上旬上載至教育局網頁「新學制網上簡報」(www.edb.gov.hk/nas)供中二至中四的家長觀看及參考。



新學制網上簡報

二維碼

如有查詢,可聯絡學務部陳偉傑副校長。

\*備註:非華語學生家長可參考講座影片及簡報的英語版本。